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Inwonersbelangen vraagt zich af of wij als raad niet elke keer te laat zijn om nog 

wezenlijke inbreng te geven bij het vaststellen van bestemmingsplannen. Vorig jaar 

zagen we dat bij de pionier in Zegveld nu vanavond zien we het bij het plan Witt. 

Voorheen was het normaal dat er eerst een voorontwerp in de gemeenteraad werd 

besproken daar konden we als nodig was het college nog handvatten meegeven. Nu 

zitten we op het einde van de procedure en zijn bijstellingen marginaal. Dat doet ook 

geen recht aan de participatie van onze Inwoners in een vroeg stadium. We weten 

dat straks bij de omgevingsvisie dit op een andere manier georganiseerd gaat 

worden maar er staan volgens ons dit jaar nog een aantal bestemmingsplannen te 

wachten en is het is beter voordat er een tender uitgezet gaat worden dat de raad en 

inwoners nog inbreng kunnen hebben. 

 

Inwonersbelangen heeft daarom de volgende vragen aan het College, 

 

• Ziet het college nog mogelijkheden om de raad in lopende plannen zijn positie 

in te laten nemen? 

• Op welke natuurlijke momenten zou dat kunnen zijn? 

Deelt het college onze mening dat het verstandig is om aan de voorkant deze 

ruimte aan de gemeenteraad te geven  
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